
Záznam 
zo zasadnutia Komisie výstavby, územného rozvoja 

a regionálnej politiky  
zo dňa 8.1.2007 

–––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––– 
Prítomní : podľa prezenčnej listiny  
 

Zasadnutie otvoril predseda komisie, ktorým je v zmysle prijatého uznesenia č.1/2007 zo 
dňa 2.1.2007 Ing. Ľudovít Lučenič a privítal a predstavil prítomných novozvolených členov komisie 
a oboznámil prítomných s menami aj ostatných členov komisie.  

V súvislosti s vyššie uvedeným predseda komisie navrhol v prvom rade prejednať 
dokumenty týkajúce sa postavenia a právomocí komisie a to: 
Náplň činnosti komisie výstavby, územného rozvoja a region álnej politiky 

- komisia súhlasí 
    za: 17 
Rokovací poriadok komisie výstavby, územného rozvoj a a regionálnej politiky 

- komisia súhlasí za podmienky zapracovania zmeny, ktorú navrhol predseda komisie, 
z dôvodu zníženia počtu členov komisie na 19 a to v čl.VIII bod 2. z pôvodnej textácie 
nasledovne- „Komisia je spôsobilá uznášať sa, ak je prítomných 6 členov komisie“. 

za: 17 
 Zároveň v náväznosti na ukončenie práce tejto komisie v roku 2006 komisia sa oboznámila 
so Správou o stave rozpracovanosti projektov a investi čných zámerov M Č Bratislava- 
Lamač za rok 2006.   

 
Komisia sa následne vyjadrila k nasledovným bodom programu: 

 
1., Riešenie problematiky plánovanej výstavby bytov ých domov na Povozníckej ul. p. č. 
1726, 1727 a 1728 k.ú.Lama č investorom PT STAV s.r.o., Radvanská 10, 81102 BA-  za 
osobnej ú časti zástupcov investora a obyvate ľov pri ľahlých ulíc 

- komisia po rozsiahlej diskusii a argumentácii obidvoch zainteresovaných strán trvá na 
svojom pôvodnom stanovisku zo dňa 23.11.2006 a to, že touto problematikou sa bude 
zaoberať až po prerokovaní tohto materiálu na zasadnutí miestneho zastupiteľstva, 
nakoľko sa jedná o rozsiahly projekt cca 100 bytov, ktorý zmení v predmetnej oblasti 
celkový ráz obce 

- komisia zároveň doporučuje, aby bol pre toto územie spracovaný územný plán zóny 
za: 17 

2., Riešenie problematiky vstupu do územia vnútrobl oku záhrad medzi ul. Pod Ze čákom 
a ul. Segnáre a následnej realizácie nízkopodlažnej  bytovej zástavby v tomto území- 
investor L- Hanza s.r.o., Dostojevského rad 1, BA- za osobnej ú časti zástupcov investora 
a obyvate ľov pri ľahlých ulíc 

- komisia na základe námietok obyvateľov voči realizácii tejto výstavby a po rozsiahlej 
diskusii doporučuje miestnemu zastupiteľstvu, aby poverilo pracovníkov miestneho úradu 
Lamač vypracovaním prieskumu záujmu vlastníkov o výstavbu v predmetnom území aj 
s ohľadom na realizáciu výstavby vstupnej komunikácie do tohto vnútrobloku 

za: 17   
3., 4., Ing.A.Nem čeková, Pod Ze čákom 48, BA- žiados ť o záv. stanovisko k výstavbe 3 RD na 
ul. Segnáre 20 

- komisia zaujala k tejto žiadosti stanovisko na svojom zasadnutí dňa 23.11.2006 a na 
základe preukázania splnenia podmienok súhlasí s výstavbou týchto rodinných domov 

za: 15 
 

Členovia komisie sa dohodli, že najbližšie zasadnutie komisie sa bude konať 12.2.2007 
o 16.30 hod.   
  
Zapísala : Ing. V. Rychtáriková                                                          Bratislava,  8.1.2007 
 
Overil    : Ing. Ľ. Lučenič    


